



ថ្ងៃទី ១៣ ខែ ឧសភា ឆ្នាំ ២០២៤

សូមគោរពមតាបិតា/អាណាព្យាបាល៖

យើងរំភើបចំពោះឆ្នាំសិក្សា 2024-2025 ខាងមុខនេះ! Jackson County School District ប្រើប្រាស់ការចុះឈ្មោះ SAM7 Online ដែលដំណើរការដោយ Central Access Corporation។ ម៉ូឌុលដែលងាយស្រួលប្រើនេះអនុញ្ញាតឱ្យមតាបិតា/អាណាព្យាបាលស្របច្បាប់ចុះឈ្មោះសិស្សដោយបញ្ចូលព័ត៌មានប្រជាសាស្ត្រ ការស្នាក់នៅ ភាពអាសន្ន និងព័ត៌មានវេជ្ជសាស្ត្រទាំងអស់សម្រាប់សិស្សម្នាក់ៗមុនពេលចាប់ផ្តើមឆ្នាំសិក្សាថ្មី។ ម៉ូឌុលនេះអាចចូលប្រើបានតាមរយៈវិបធានសកម្ម ActiveParent ដែលមានទីតាំងនៅ <https://jacksoncounty.activeparent.net/> .

ការចុះឈ្មោះតាមអ៊ីនធឺណិតទាំងអស់នឹងត្រូវបានបញ្ចប់ទាំងស្រុងតាមរយៈ ActiveParent ដោយប្រើគណនីដែលមានស្រាប់របស់ឪពុកម្តាយ ឬអាណាព្យាបាល។ ប្រសិនបើអ្នកត្រូវព័ត៌មានចូល ActiveParent របស់អ្នក សូមទាក់ទងសាលាដែលកូនរបស់អ្នកកំពុងចូលរៀន។

ជម្រើសថ្មីសម្រាប់ឆ្នាំ 2024-2025 ចាប់ពីឆ្នាំនេះ ឪពុកម្តាយ/អាណាព្យាបាលនឹងមានជម្រើសក្នុងការផ្ទុកឡើងនូវភ័ស្តុតាងនៃការស្នាក់នៅចំនួនពីររបស់ពួកគេ រួមជាមួយនឹងទម្រង់បែបបទត្រួតពិនិត្យការស្នាក់នៅ ទៅក្នុងវិបធានសកម្ម SAM7 នៅពេលបំពេញការចុះឈ្មោះតាមអ៊ីនធឺណិត។ ទម្រង់បែបបទត្រួតពិនិត្យការស្នាក់នៅនឹងត្រូវបានភ្ជាប់ទៅក្នុងវិបធានសកម្ម រួមជាមួយនឹងការណែនាំអំពីរបៀបបំពេញទម្រង់បែបបទទាំងមូល។

ការចុះឈ្មោះតាមអ៊ីនធឺណិតនឹងមានសម្រាប់សិស្សដែលគ្រលប់មកវិញទាំងអស់ចាប់ពី ថ្ងៃទី 3 ខែកក្កដា ឆ្នាំ 2024។ ឪពុកម្តាយនឹងទទួលបានអ៊ីមែលដែលមាន ActiveCode តែមួយគត់របស់សិស្សរបស់ពួកគេ។ វាជាការចាំបាច់ដែលថាយើងមានព័ត៌មានត្រឹមត្រូវដើម្បីទាក់ទងអ្នកតាមរយៈអ៊ីមែល។ ដូច្នេះហើយ យើងស្នើឱ្យអ្នកធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពព័ត៌មានរបស់អ្នកជាមួយបុគ្គលិកសាលា មុនពេលការចេញផ្សាយកូដសកម្ម។

សូមចងចាំថា លេខកូដនីមួយៗគឺជាកំលាំងសម្រាប់សិស្សម្នាក់ៗ ហើយជំនួយក្នុងការស្ថិតភាពព័ត៌មានសិស្ស។ ActiveCode គួរតែត្រូវបានប្រើដោយមតាបិតា ឬអាណាព្យាបាលតែប៉ុណ្ណោះ ដើម្បីចុះឈ្មោះសិស្សរបស់គេ។

សិស្សមិនគួរទទួលខុសត្រូវចំពោះការចុះឈ្មោះខ្លួនឯងដោយប្រើ SAM7 Online Registration ទេ។ ប្រសិនបើអ្នកមានសិស្សច្រើនជាងម្នាក់ដើម្បីចុះឈ្មោះ សូមមើលទំព័រទី 2 នៃសំបុត្រនេះសម្រាប់ការណែនាំជាក់លាក់ទាក់ទងនឹងដំណើរការនេះ។ ដោយសារ ActiveCode គឺជាកំលាំងសម្រាប់សិស្សម្នាក់ៗ អ្នកនឹងទទួលបានអ៊ីមែល ActiveCode សម្រាប់សិស្សម្នាក់ៗ។ សូមកុំលុបអ៊ីមែល ActiveCode រហូតដល់ដំណើរការចុះឈ្មោះត្រូវបានបញ្ចប់។

ប្រសិនបើអ្នកមិនមានគណនីអ៊ីមែល អ្នកនឹងត្រូវបង្ហាញលេខសម្គាល់រូបថតនៅសាលាដើម្បីទទួលបាន ActiveCode របស់សិស្សរបស់អ្នក។ សម្រាប់ហេតុផលសុវត្ថិភាព ActiveCodes មិនអាចផ្តល់ឱ្យតាមទូរស័ព្ទបានទេ។ ប្រសិនបើអ្នកមិនទទួលបានអ៊ីមែល ឬលុបអ៊ីមែលដោយអចេតនាជាមួយ ActiveCode ទេ អ្នកនឹងត្រូវធ្វើការស្នើសុំព័ត៌មាននោះដោយផ្ទាល់នៅសាលា ជាមួយនឹងលេខសម្គាល់ត្រឹមត្រូវរបស់អ្នក។

សូមអរគុណទុកជាមុនសម្រាប់ពេលវេលា និងការយកចិត្តទុកដាក់របស់អ្នកចំពោះដំណើរការដ៏សំខាន់នេះ។ យើងទន្ទឹមរង់ចាំឆ្នាំដ៏អស្ចារ្យនៅឆ្នាំ 2024-2025!

ដោយក្តីគោរព

Kimberly Williams

វេជ្ជបណ្ឌិត Kimberly Williams
កម្មវិធីសហព័ន្ធ/នាយកសេវាកម្មនិស្សិត
ស្រុក សាលា ជេកសុន ខោនធី

សេចក្តីណែនាំអំពីការចុះឈ្មោះ

ជំហានទី 1៖ ឪពុកម្តាយនឹងទទួលបាន ActiveCodes តាមរយៈអ៊ីមែលដែលចាប់ផ្តើមនៅ ថ្ងៃទី 3 ខែកក្កដា ឆ្នាំ 2024។ ឪពុកម្តាយត្រូវតែបំពេញការចុះឈ្មោះតាមអ៊ីនធឺណិត មុនពេលមកដល់សាលាសម្រាប់ កាលបរិច្ឆេទចុះឈ្មោះដោយផ្ទាល់ដែលបានកំណត់។ * សូមមើលកាលបរិច្ឆេទចុងក្រោយនៃការចុះឈ្មោះដោយផ្ទាល់ខាងក្រោម៖

<p>(ចុងក្រោយ) ដំណាក់កាលនៃការចុះឈ្មោះ 24-25៖</p> <p>ការចុះឈ្មោះសាលាផ្ទាល់</p>	<p>ថ្ងៃទី 18-19 ខែកក្កដា ឆ្នាំ 2024</p> <p>☐ ថ្ងៃទី 18 ខែកក្កដា ម៉ោង 10 ព្រឹក ដល់ម៉ោង 6 ល្ងាច ☐ ថ្ងៃទី 19 ខែកក្កដា ម៉ោង 7 ព្រឹក ដល់ម៉ោង 3 ល្ងាច</p>
--	---

ជំហានទី 2៖ ប្រសិនបើមាតាបិតាមិនបានជ្រើសរើសដើម្បីផ្ទុកឡើងនូវកម្មសុំតាងនៃការស្នាក់នៅចំនួនពីររបស់ពួកគេនៅក្នុងប្រព័ន្ធសម្រាប់ SAM7 លើបណ្តាញនោះ ពួកគេអាចនាំយកកម្មសុំតាងនៃការស្នាក់នៅចំនួនពីរទៅសាលារៀន របស់សិស្សរបស់ពួកគេដែលមានទីតាំងនៅក្នុងមជ្ឈមណ្ឌលចូលរួមរបស់ពួកគេសម្រាប់ឆ្នាំ 2024-2025 ។

ការចាក់ថ្នាំបង្ការ រោគសញ្ញា និង សិស្ស ថ្នាក់ទី៧ ត្រូវតែបង្ហាញកម្មសុំតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការមុនពេលចូលរៀនក្នុងអំឡុងឆ្នាំ សិក្សា ២០២៤-២០២៥ ។ ទោះបីជា សិស្ស ថ្នាក់ទី 7 អាចបំពេញដំណើរការចុះឈ្មោះតាមអ៊ីនធឺណិតបាន ក៏ដោយ សូមណែនាំ គ្មានសិស្សណាម្នាក់ត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យចូលរៀនទេ លុះត្រាតែមានការចាក់ថ្នាំបង្ការត្រឹមត្រូវនៅក្នុងឯកសារជាមួយសាលា។

សម្រាប់ឪពុកម្តាយរបស់សិស្សច្រើននាក់ដែលចូលរៀននៅសាលា JACKSON COUNTY៖ ទោះបីជាលេខកូដសកម្មត្រូវបានទាមទារសម្រាប់សិស្សម្នាក់ៗក៏ដោយ គ្រួសារដែលមានសិស្សច្រើនជាងមួយអាចចុះឈ្មោះចូលរៀនបាន គណនី។ មាតាបិតាអាចប្រើគណនីមាតាបិតាសកម្មដូចគ្នាសម្រាប់លេខកូដសកម្មរបស់សិស្សច្រើន។

ថ្មី តម្រូវការកម្មសុំតាងស្នាក់នៅ
សិស្សដែលរស់នៅជាមួយឪពុកម្តាយ ឬអាណាព្យាបាល

មាតាបិតា ឬអាណាព្យាបាលស្របច្បាប់របស់សិស្សដែលចង់ចុះឈ្មោះត្រូវតែផ្តល់ឱ្យសាលាស្រុកនូវរូបថតហោចណាស់ពីរក្នុងបញ្ជីខាងក្រោមសម្រាប់ការផ្ទៀងផ្ទាត់អាសយដ្ឋានរបស់ពួកគេ។ គ្មានឯកសារដែលមាន ប្រអប់ប្រៃសណីយ៍ជាអាសយដ្ឋាននឹងត្រូវបានទទួលយកទេ។

យ៉ាងហោចណាស់មួយ (1) ពីបញ្ជីខាងក្រោមដែលបង្ហាញឈ្មោះ និងអាសយដ្ឋានត្រឹមត្រូវ៖

1. ដាក់ពាក្យស្នើសុំការលើកលែង Homestead
2. សេចក្តីថ្លែងការណ៍បញ្ជី ឬប័ណ្ណកម្មសិទ្ធិ; មិនមានឯកសារពន្ធលើអចលនទ្រព្យ
3. បានចុះហត្ថលេខាលើអាធាតុមិន ឬផ្ទះជួលបច្ចុប្បន្ន (ទំព័រទាំងអស់)
4. វិក័យប័ត្រប្រើប្រាស់បច្ចុប្បន្ន; (ក្នុង MDE គ្មានការជូនដំណឹងអំពីការកាត់ផ្តាច់ ឬផ្តាច់ការជូនដំណឹង); គ្មានរបាយការណ៍ធានារ៉ាប់រងរថយន្ត/ផ្ទះ; គ្មានវិក័យប័ត្រទូរស័ព្ទ; គ្មានអាជ្ញាប័ណ្ណបរិច្ចាគ; វិក័យបត្រ ត្រូវតែជាបច្ចុប្បន្នក្នុងរយៈពេល 30 ថ្ងៃគិតចាប់ពីថ្ងៃចុះឈ្មោះ

និង

ឯកសារមួយ (1) ពីបញ្ជីខាងក្រោមដែលបង្ហាញឈ្មោះ និងអាសយដ្ឋានត្រឹមត្រូវ៖

1. ប័ណ្ណបើកបរ ឬប័ណ្ណសម្គាល់អត្តសញ្ញាណដែលចេញដោយរដ្ឋ Mississippi; (ត្រូវតែបង្ហាញអាសយដ្ឋានបច្ចុប្បន្ន)
2. ការចុះឈ្មោះថយន្ត; (ត្រូវតែចុះឈ្មោះថ្នាំបច្ចុប្បន្ន មិនទាន់ផុតកំណត់)
៣. ប័ណ្ណចុះឈ្មោះបោះឆ្នោត
4. ការផ្ញើសំបុត្ររបស់រដ្ឋាភិបាល (សហព័ន្ធ រដ្ឋ ឬខោនធី) ក្នុងរយៈពេល 30 ថ្ងៃចុងក្រោយ
5. ឯកសារផ្សេងទៀតណាមួយដែលនឹងបង្កើតឱ្យមានគោលបំណង និងច្បាស់លាស់ មាតាបិតា ឬអាណាព្យាបាលរស់នៅក្នុងសង្កាត់សាលា-ត្រូវតែត្រូវបានយល់ព្រមដោយអ្នកគ្រប់គ្រង។